
 

                          VERENIGING “STADSTAFEL ZEVENBERGEN” 

 

 

Beste Stadstafelaars 

 

Vanochtend 21-7 hebben we een gesprek gehad via Teams met Corine Segeren en Tino de Jong. Ook 

Hans Wolst en Dennis Francis waren aanwezig. 

 

Corine heeft de huidige status weer gegeven en Tino heeft uitleg gegeven over het te volgen proces. 

Zij gaf aan dat er naast de varianten A 1+2, B 2+3 en C (1 grote accommodatie), nu ook n.a.v. alle 

geïnventariseerde meningen en afwegingen een variant D is: een gefaseerde B (1 grote locatie en 

daarnaast een kleine). Voor de grote locatie lijkt men uit te komen nabij het Markland/zwembad en de 

kleine is de gefaseerde, afhankelijk van verdere ontwikkelingen in woongebied/onderwijsbeleid etc. in 

Zevenbergen. 

 

Tino heeft het proces uitgelegd als volgt: 

In augustus wordt het voorstel wat door de raadswerkgroep uitgewerkt is openbaar gemaakt. Hier 

zouden we schriftelijk op kunnen reageren. 

 

2 september is er vanuit de gemeente een infoavond voor iedereen die daar aan wil deelnemen, 

digitaal. Vergelijkbaar met de sessie die wij vanochtend hebben gehad maar dan breder getrokken. 

8 september is er een commissievergadering waar men instemming vraagt met het voorstel aan het 

college. Hier kan men inspreken. 

30 september is er een gemeenteraadsvergadering waar het aan hen wordt voorgelegd en mogelijk 

beslist zal worden. 

 

We hebben  gevraagd hoe de peilingen zijn voor een locatie op t evenemententerrein en aangegeven 

dat er naast het Nimby-effect wat voor iedere locatie geldt hiernaast toch een groot algemeen belang 

is voor het welzijn en vrijetijdsbesteding van de inwoners van Zevenbergen en ligt in het verlengde van 

een groene long.. Dat is/wordt meegenomen in het voorstel. 

 

Daar er sprake zal kunnen zijn van een tijdelijke locatie i.v.m. eerder sluiten van de Borgh dan dat een 

nieuw grote locatie gereed is hebben we nogmaals gepleit voor het plan van de Groene ster. Om deze 

nieuwbouw tijdelijk voor het Markland te gebruiken en daarna als 2e  locatie voor de verenigingen en 

vervanging op termijn voor de Droge Mark en /of Lindonk. 

Voor tijdelijke locaties gelden andere procedures. Maar het is niet de bedoeling om een tijdelijke 

locatie later permanent te laten zijn. 

 

Voor de fase ontwikkeling is nu geen (tijds)plan paraat. Dennis heeft aangegeven dat het zinvol zou 

zijn om de varianten die mogelijk zijn voor een kleine locatie op termijn met en zonder woon-

/onderwijsbeleid uit te werken. Dit alles om de vaart er in te houden en geen open eindes in tijd te 

hebben. Dat zouden we mee kunnen geven, zodat de Raad een aanvullend besluit hierover kan 

nemen. 

Bijvoorbeeld deze varianten binnen een half jaar uitgewerkt te hebben. Want we willen niet nog 10 jaar 

wachten en in onzekerheid blijven over een kleine locatie terwijl er 2 zeer gedateerd zijn en zeker na 

het Coronatijdperk niet meer aan de eisen van deze tijd kunnen voldoen. 

Tevens moeten de verenigingen ook snel duidelijkheid krijgen op wat voor sportaccommodaties zij 

kunnen rekenen. 
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De wens om meer aandacht voor horeca op diverse locaties is door ons benadrukt. 

 

Op onze wens een grote locatie dusdanig te ontwikkelen dat Zevenbergenaren hier trots op kunnen 

zijn en een visitekaartje is voor de gemeente Zevenbergen, is door de raadswerkgroep positief 

gereageerd en zal een aanbeveling zijn in het voorstel. 

 

Zie eventueel jullie reactie tegemoet waarna we alle stadtafelaars op de hoogte brengen van status en 

proces. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

David de Jonge.  (voorzitter)  “Stadstafel Zevenbergen” 

 

De Blouwel 15 

4761XX Zevenbergen 

Mobiel:  06.20.393793 

 


